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Från den 1 januari 2025 gäller krav på utsortering och separat insamling av textilavfall från 
hushåll och verksamheter i Sverige. Kommunerna har ansvaret både för att samla in 
textilavfall och att genomföra de informationsinsatser som krävs för att möjliggöra för 
samhället att göra rätt.  
 
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna vill med anledning av ovan fråga förvaltningen: 
 

1. Hur har förvaltningen/staden informerat stockholmarna om de nya lagstiftade kraven? 
 

2. Finns det informationsinsatser planerade för att fler stockholmare ska kunna möta de 
nya kraven? 

 
3. Hur säkerställer förvaltningen/staden att stockholmarna efterlever den nya lagen? 

 
4. Kommer förvaltningen/staden vidta några extra åtgärder så att fler stockholmare kan 

efterleva den nya lagstiftningen – och i så fall vilka? 
 

5. Svoa listar på sin hemsida att textil kan lämnas till pop-up återbruk, returrundan samt 
återvinningscentraler och återbruk. Många stockholmare har långt till närmaste 
återvinningscentral och i många stadsdelar får man vänta till mars på första 
returrundan och till april på första pop-up återbruk. Hur bedömer förvaltningen 
rimligheten i att stockholmare ska åka över halva stan för att bli av med sina utnötta 
strumpor och kalsonger, sannolikheten att det kommer att ske samt risken för att 
textilierna istället hamnar i soporna? 
 

 


